

NADCC大电流发生器专用导线

产品名称	NADCC大电流发生器专用导线
公司名称	南澳电气（武汉）有限公司
价格	.00/套
规格参数	品牌:南澳电气 型号:NADCC 生产厂家:南澳电气(武汉)有限公司
公司地址	武汉市东湖高新技术开发区光谷大道60号光谷科技产业园8栋
联系电话	027-87677658 15327206266

产品详情

NADCC Large Current Conductor NADCC大电流发生器专用导线

产品简介

NADCC大电流发生器专用导线主要用作电流互感器检定时的穿心导线，也可在其它大电流实验中使用。我公司大电流导线由导线和接线端两部分组成，铜焊联接，导线芯用多股铜丝绕制，每股直径为0.1mm；表皮为锦纶编织的绝缘保护套，其中10-50A为单层，100-3000A为双层。导线的长度和接线端的形式可按用户要求加工。具有外形美观、安全可靠、质地柔软、耐磨耐高温等特点。大电流导线电流密度为5A每平方毫米，额定电压为660V。

产品别名

大电流导线,电流导线,电流实验导线

产品特性

- 1、具有做工精细、外形美观、安全可靠
- 2、质地柔软、耐磨耐高温等特点

产品参数

额定电流(A)

100

200
250
500
800
1000
1500
2000
2500
3000
4000
5000
6000
7000
8000
9000
10000
20000
30000
40000
截面积(mm²)
20
40
50
100
160
200

300
400
500
600
800
1000
1200
1400
1600
1800
2000
4000
6000
8000

注：其它规格可根据客户需求订做

Product introduction

NADCC large current conductor current transformer, mainly used as the feed through wire test, but also in other high current experiments. Consist of the wire and terminal two parts, brazing joint, multi-strand copper wire core wound with a share diameter of 0.1mm; epidermis woven nylon insulated protective sleeve, which is a single 10-50A layer, 100-3000A for the double. Length of the wire and terminal in the form of user requirements can be processed. With beautiful appearance, safe and reliable, soft, high-temperature resistant characteristics. Large current conductor current density of 5A per square millimeter, rated voltage of 660V.

Also called name

Large current conductor, the current conductor, the current experiment leads

The Characteristics of the products

- 1, Fine workmanship, beautiful appearance, safe and reliable
- 2, Soft, wear-resistant high temperature and other characteristics

The parameters of the products

Rated current(A)

100

200

250

500

800

1000

1500

2000

2500

3000

Sectional area(mm²)

20

40

50

100

160

200

300

400

500

600

Note: other current can manufacture for user if require